

BEAUTY VIC



March 2020 Monthly Offers

Exclusive Offers For BEAUTY VIC members BEAUTY VIC 會員專屬禮遇

1

ÉLÉVATION[™]
Time Stops

Shop B213A

購買淨額滿淨額滿HK\$ 1500, 可獲贈清香身體潤膚露 (價值 \$ 350) 一支。

- 每人限送乙份, 送完即止。

Receive a complimentary Pure Spring Body Lotion (worth HK\$350) upon spending of HK\$1,500.

- Offer is valid once per customer, only available while stocks last.

2

KIKO
MILANO

Shop B245

購買任何正價貨品滿HK\$300, 可享9折優惠。

- 不可與其他優惠同時使用。

Enjoy 10% discount upon spending of HK\$300 or above on regular-priced items.

- Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.

3

OROGOLD[™]
COSMETICS

Shop B246

購買淨額滿淨額滿HK\$ 1500, 可獲贈手部及身體潤膚乳 (價值HK\$ 220) 乙支。

- 每人限送乙份, 送完即止。

Receive a complimentary Hand & Body Lotion (worth HK\$220) upon spending of HK\$1,500.

- Offer is valid once per customer, only available while stocks last.

4

shu uemura

Shop B237

以 HK\$350 (費用可全數換購植村秀正價產品) 享用 no.1* eye atelier 修眉及眉妝設計服務, 完成後可獲贈皇牌產品體驗裝乙份。

- 根據 Beauté Research SARL 主要專櫃品牌銷售額報告 2018。

- 敬請預約 (電話: 2788 3276)。逾時15分鐘, 需重新登記。需換購 HK\$350 或以上植村秀產品

Enjoy no.1* eye atelier 3D brow styling service at HK\$350 (fully redeemable for all regular-priced products) and receive complimentary best seller sample packs upon completion of service.

- *Based on sales value 2018, Beauté Research SARL.

advance booking is required (Tel: 2788 3276), new registration is required upon 15 minutes overdue. Minimum redemption of HK\$350 worth of shu uemura regular-priced products

5



Shop B221B

購買任何正價產品滿HK\$500, 可享九折優惠。

- 不可與其他優惠同時使用。

Enjoy 10% discount upon net purchase of HK\$500 or above on regular-priced items .

- Offer cannot be used in conjunction with other promotion offers.

6



Shop B210B

免費20分鐘面部護理服務乙次, 完成服務後可獲贈護膚試用套裝乙份。

A free Origins personalized 20 minutes Mini Facial Service, and receive a travel skincare kit after completion of the service.

7



G/F, Lane Crawford

購買Ultimune系列產品滿HK\$1,000(優惠組合除外), 即可獲贈速效美透白補濕組合 (價值: HK\$480)

- 以上所有優惠數量有限, 售/送完即止。

- 套裝內之試用裝不作個別銷售。

- 不可與其他優惠同時使用。

Upon purchase of Ultimune items at HK\$1,000 (value sets are excluded), receive a Brightening and Moisturizing Skincare set (worth: HK\$480)

- The above offers are available while stocks last.

- Products in the value set include sample items, which are not for individual sale.

- The above offers cannot be used in conjunction with other promotional offers.

8 | POLA

Shop B205

1. 尊享 POLA B.A 尊貴手部按摩 (15分鐘)* 乙次，完成後可獲POLA皇牌護膚體驗裝
 2. 購買POLA產品滿HK\$1,000，可額外獲贈B.A 皇牌化妝水8ml及乳液 8ml體驗裝(價值: HK \$281)。
 - *敬請致電2111-0571預約
 - 數量有限，送完即止。
 - 每人只可領取1份，不可與VIC優惠同時享用。
1. Enjoy Complimentary B.A Hand Massage Service* (15 mins), and receive POLA Hero Experience Kit after service
 2. Any Purchase of POLA products upon HK\$1,000, enjoy complimentary B.A Lotion 8ml & B.A Milk 8ml (Value: HK \$281)
 - *Advance tel reservation (2111-0571) is required.
 - Limited Quantity while stock lasts.
 - Once per member. Cannot enjoy in conjunction with VIC member privileges.

9 | FANCL

Shop B226

凡下載 iFANCL HK 手機應用程式並登記成為 FANCL會員 可享用免費專業皮膚分析/ 體質分析及免費獲贈 日常肌底保養系列 - 水活補濕 或 膠原煥采(水潤/滋潤) 2片旅行裝 1份

- 禮品數量有限，送完即止。
- Enjoy complimentary Professional Skin/ Health Consultation Service and receive a Daily Care Series - Moist Refine/ Enrich Line (I/II) Travel Set upon installation of iFANCL HK App and registration as a member
- Free gift offer is only available while stock lasts.

10 | Miller Harris PERFUMER LONDON

Shop B210A

購物滿港幣1000元以上即可獲贈旅行套裝乙份 (洗頭水/護髮素/沐浴露/潤膚露 各50ml)

- 優惠不可與其他優惠項目同時使用
 - 每日禮品換領數量有限，先到先得，換完即止。
- Spend up to HKD 1000 to receive a Travel Set (Shampoo/ Conditioner / Body Wash / Body Lotion 50ml each)
- This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/offers /discounts
 - Gifts are redeemed on a while-stocks-last basis every day

11 | sisley PARIS

Shop B207A

- 1) 預約免費享用5分鐘秀髮護理服務乙次並於服務後獲贈2件HAIR RITUEL體驗套裝乙份。
- 2) 新顧客可以HK\$600預約首次體驗90分鐘植物香薰活膚再生駐顏面部護理服務(價值HK\$1,200)乙次。
 - 每人限享用優惠乙次，敬請預約。電話：3426 4881
 - 每人限贈乙份，送完即止。

- 1) Enjoy a pre-booked 5-min HAIR RITUEL Discovery Service and receive a 2-piece trial kit after the service.
- 2) New customers can enjoy the first trial of 90-min Phyto-Aromatic SISLEYA Facial Treatment (valued at HK\$1,200) with a deposit of HK\$600.
 - Once per customer, advance booking is required. Tel: 3426 4881
 - One per customer, while stock lasts.

12 | EVE LOM

Shop B211B

購物滿HK\$550或以上，即可獲贈Cleanser卸妝潔面霜旅行裝20ml及卸妝潔面精油膠囊2顆試用裝。

- 每人每月限送一份，數量有限，送完即止。
 - 優惠不能同時使用。
- Receive complimentary travel-size Cleanser 20ml and Cleansing Oil Capsule 2pcs upon any purchase of HK\$550.
- Offer is valid once per customer per month, while stocks last.
 - This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers/ coupons.

13 | via il volpo hair & nail

Shop 827

首次惠顧美髮或美甲服務8折。

- 優惠只適用於新客戶及指定髮型師及美甲師。
- 優惠不適用於星期六及公眾假期前少。
- 必須預約，並於預約時說明享用此優惠。
- 優惠不包括洗吹服務、指甲重做、塗指甲油或啫喱甲修補。
- 優惠不可與其他優惠、折扣使用。

20% off hair & nails service for the first visit.

- This offer is limited to new customer, designated stylist and manicurist.
- This offer is not applicable on Saturdays and Public Holiday Eves.
- Advance reservation is required; usage of the offer must be indicated upon making a reservation.
- This offer does not include shampoo & blow-dry services, nail redo, re-varnish or refill of gel nail.
- Offer cannot be used in conjunction with other promotional or discount offer

Birthday Offers

Exclusive Offers For BEAUTY VIC members BEAUTY VIC 會員專屬禮遇

1

ÉLÉVATION™
Time Stops

Shop B213A

免費獲贈生日面部護理一份。

- 每人限送一份，送完即止。

Receive a complimentary birthday facial treatment.

- Offer is valid once per customer, only available while stocks last.

2

OROGOLD.
COSMETICS

Shop B246

免費獲贈生日面部護理一份。

- 每人限送一份，送完即止。

Receive a complimentary birthday facial treatment.

- Offer is valid once per customer, only available while stocks last.

3



Shop B221B

購買任何產品，即可獲贈體驗裝乙件。

- 每人只限使用此優惠乙次。

Receive the complimentary sample upon any purchase.

- Privilege is valid once per customer.

4



Shop B210B

1) 免費獲贈神秘生日禮物乙份。 2) 購物每滿HK\$500，可獲贈額外500積分。

- 會員尊享，於Origins專門店/專櫃購買任何產品，即可登記成為Origins新會員。
- 會員於生日月份內購物每滿淨額HK\$500，可獲贈額外500積分，額外積分以單次購物金額計算。購物次數不限。

1) Receive a complimentary birthday surprise gift. 2) Upon purchase HK\$500 or above, members can receive extra 500 loyalty points.

- Members only. Upon any purchase in Origins stores/ counters, customers can register as a new member.
- Members can entitle extra 500 loyalty points upon net purchase of HK\$500. Per transaction count. No limitation on the purchase times.

5

SHISEIDO
GINZA TOKYO

G/F, Lane Crawford

單一消費滿港幣680元，可免費體驗Ultimune免疫力提升護理 (70分鐘) 乙次。

- 敬請預約服務。電話: (852) 2111 0070 / (852) 2262 6388。
- 每人只可享一次生日禮遇，所有服務需於生日月份起3個月內使用。

Enjoy a complimentary Ultimune Signature Immunity Boosting Treatment (70-minute) upon purchase of HK\$680 in a single transaction.

- Advanced booking in birth month is required. Tel: (852) 2111 0070 / (852) 2262 6388
- Facial treatment can be consumed within 3 months and can be enjoyed once only.

6

POLA

Shop B205

1. 尊享 POLA B.A 尊貴面部護膚體驗服務或 彩妝體驗服務 (15-30分鐘)* 乙次

完成後可獲POLA皇牌護膚體驗套裝 (1套2件)。

2. 成為POLA新會員後，即享限定生日禮物。

- * 敬請致電2111-0571預約。數量有限，送完即止。• 每人只可領取1份，不可與VIC優惠同時享用。

1. Enjoy Complimentary B.A Face Tasting Service / B.A flash Make Up Experience Service (15-30 mins), And receive POLA Hero 2-piece Deluxe Kit after service.

2. Receive exclusive POLA Birthday gift after joining Love POLA club and become POLA new VIP.

- Advance tel reservation [2111-0571] is required. • Limited Quantity while stock lasts. • One per member. Cannot enjoy in conjunction with VIC member privileges.

7

Miller Harris
PERFUMER LONDON

Shop B210A

於生日月份內惠顧正價貨品，可享一次性9折優惠。

- 此優惠只可於生日月份內享用一次。• 此優惠不可與其他優惠同時使用。• 此優惠不可兌換現金。

An one-off 10% discount during your birthday month.

- This offer is only applicable to one-off consumption. • Other terms and conditions apply. • This offer cannot be exchanged for cash.

**Shop B207A**

免費獲贈2件美肌生日禮品乙份。

• 每人限贈乙份，送完即止。

Receive a 2-piece Beauty Birthday Kit.

• One per customer, while stock lasts.

**Shop B211B**

以生日驚喜價HK\$295購買卸妝潔面霜50ml (原價: HK\$400)

• 購買時需登記為EVE LOM HK專門店會員。• 生日優惠只限於VIC會員及需提供有效生日證明。• 每人只限送購買一次。• 不得與其他優惠和贈券同時使用。

Purchase Cleanser 50ml at HK\$295 (Retail Price : HK\$400)

• Register as EVE LOM HK member when purchase. • Birthday offer is valid only for VIC member who could present valid proof of the date of birth. • Offer is valid once per customer. • Cannot be used in conjunction with other promotional offer/ coupons.

適用於生日優惠

細則及條款:

1) 除特別列明外，生日優惠之有效期為2020年3月1日至3月31日。2) 所有優惠只限於時代廣場店舖使用。3) 優惠的禮物和服務數量有限，換完即止。4) 優惠不可兌換成現金。5) 生日優惠只限於BEAUTY VIC 會員能提供有效生日證明。6) 時代廣場有限公司以及參與的商戶保留使用優惠及條款之最終權利。如有爭議，時代廣場有限公司及參與的商戶保留有關優惠之最終決定權。

For Birthday Offers

Terms & Conditions:

1) Unless specified, birthday offers are valid from 1 - 31 March 2020. 2) All offers are only valid in the shops in Times Square. 3) Limited quota for the offered gifts and services, while stocks last. 4) Offers cannot be exchanged for cash. 5) Birthday offer is valid only for BEAUTY VIC member who could present valid proof of the date of birth. 6) Times Square Limited and the participating merchants reserve the right to the use of offer and terms without prior notice. In case of disputes, the decision of Times Square Limited and the participating merchants shall be final.

Welcome Gifts

Exclusive Offers For BEAUTY VIC new members

BEAUTY VIC 新會員專屬禮遇

**Shop B213A**

免費試用裝乙套。

A complimentary sample set.

**Shop B246**

免費試用裝乙套。

A complimentary sample set.

**Shop B221B**

免費獲贈體驗裝乙件。

Receive a complimentary sample.

**Shop B228**

可獲贈雪肌精旅遊美白套裝(價值\$100)套裝包括:

藥用雪肌精美白化妝水24ml、藥用雪肌精美白乳液20ml、雪肌精水潤面膜1片

Receive SEKKISEI Whitening Travel Set (Worth: \$100), including: Medicated SEKKISEI Lotion 24ml

Medicated SEKKISEI Emulsion 20ml, Medicated SEKKISEI Lotion Mask 1pc

**Shop B210B**

1) 免費面部/手部護理。2) HK\$100現金券。3) 3個月內回購即享額外 500積分。

• 購物滿HK\$500，即可當作HK\$100現金使用。現金券有效期由發出日起計3個月，逾期無效。

1) A complimentary mini facial/ hand massage. 2) HK\$100 cash coupon. 3) Members can entitle extra 500 loyalty points upon repurchase within 3 months.

• Members can enjoy HK\$100 cash discount upon net purchase of HK\$500 or above. Cash coupon can only be used within 3 months after issue day, otherwise it will be forfeited.

**Shop B210A**

可獲贈2ml試用裝乙支。

Receive a 2ml sample.



適用於所有優惠

細則及條款:

1) 除特別列明外，所有優惠之有效期為2020年3月1日至3月31日。2) 需出示時代廣場BEAUTY VIC會員卡才可享用以上優惠。3) 所有優惠只限於時代廣場店舖使用。4) 優惠、禮物及服務數量有限，換完即止。優惠或禮物不可兌換成現金。5) 時代廣場有限公司以及參與的商戶保留使用優惠及條款之最終權利。如有爭議，時代廣場有限公司及參與的商戶保留有關優惠之最終決定權。

For All Offers

Terms & Conditions:

1) Unless specified, all offers are valid from 1 - 31 March 2020. 2) Present Hong Kong Times Square BEAUTY VIC membership card to enjoy the above offers. 3) All offers are only valid in the shops in Times Square. 4) Limited quota for the offers, gifts and services, while stocks last. Offers or gifts cannot be exchanged for cash. 5) Times Square Limited and the participating merchants reserve the right to the use of offer and terms without prior notice. In case of disputes, the decision of Times Square Limited and the participating merchants shall be final.

會員優惠將隨時更新，有關詳情，請向B2/F 或5/F BEAUTY VIC 客戶服務部查詢或致電熱線2118 6916 / 2118 0067。

Membership benefits will be updated from time to time.

For details, please visit our BEAUTY VIC Concierge on B2/F or 5/F or call us at 2118 6916/ 2118 0067.

Website: www.timesquare.com.hk

App: Hong Kong Times Square